
 

1 
 

RADA  POWIATU   

    w SŁUPSKU           

 

OR.0002.33.2021.II  

        

Protokół Nr XXXIII/2021 

sesji  Rady Powiatu Słupskiego 

z dnia 26 października 2021 roku 

 

 

XXXIII sesja Rady Powiatu Słupskiego odbyła się hybrydowo, o godz.1300. 

 

Ad. I.     

Otwarcie sesji 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - otworzył XXXIII sesję Rady Powiatu 

Słupskiego. 

 

Powitał obecnych  radnych.  

Powitał Zarząd Powiatu Słupskiego z jego przewodniczącym panem Pawłem Lisowskim. 

Powitał kierowników jednostek organizacyjnych Powiatu.  

Powitał wszystkich obecnych na sesji. 

 

Obsługę prawną zapewnił radca prawny pani Beta Sadowska. 

 

Ad. II 

Stwierdzenie kworum 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - na podstawie listy obecności 

stwierdził, że w obradach uczestniczyło 19 radnych, na stan ustawowy rady 21 radnych.                     

Stwierdził, że obrady są prawomocne. 

(lista obecności radnych stanowi zał. nr 1  do protokołu) 

        

Przypomniał, że porządek obrad przekazał wcześniej do zapoznania (zał. nr 2 do protokołu) 

Zapytał, czy są inne propozycje.  

        

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - przystąpił do realizacji programu sesji. 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Przyjęcie protokołu XXXII sesji. 

4. Sprawozdanie Zarządu Powiatu Słupskiego z działalności w okresie od poprzedniej sesji oraz  

z wykonania uchwał Rady Powiatu Słupskiego.  

5. Informacja Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska o stanie środowiska na terenie 

powiatu słupskiego za 2020 rok. 
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6. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Skarbu Państwa- Państwowego Gospodarstwa 

Leśnego  Lasy Państwowe Nadleśnictwo Leśny Dwór środków na finansowanie inwestycji 

pn. ,,Przebudowa drogi powiatowej nr 1137G na odcinku Krzywań- Brzeziniec (Gmina 

Dębnica Kaszubska)”; 

2) w sprawie zmiany uchwały nr XVIII/176/2020 Rady  Powiatu Słupskiego z dnia 21 maja 2020 

roku w sprawie zawarcia umowy z Gminą Kobylnica na realizację zadania pn. ,,Przebudowa 

drogi powiatowej nr 1157G Łosino- Barcino- etap 3 końcowy (Gmina Kobylnica)”; 

3) zmieniająca uchwałę Nr XVII/167/2020 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 25 lutego 2020 r.                       

w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie 1 m2 pasa drogowego dróg powiatowych, dla 

których zarządcą jest Zarząd Powiatu Słupskiego; 

4) w sprawie zmiany składu Komisji Rolnictwa, Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego 

Rady Powiatu Słupskiego 

      5)   w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2021 rok, 

      6)  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej, 

      7) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Słupskiego. 

   7.  Analiza oświadczeń majątkowych radnych za 2020 rok. 

8. Wnioski i oświadczenia radnych. 

9.   Zakończenie sesji.  

 

Ad. III.  

Przyjęcie protokołu z XXXII sesji 

Protokół z XXXII sesji był wyłożony do wglądu w pokoju nr 207 Wydziału Organizacyjnego    

oraz na stronie BIP Starostwa Powiatowego, Uwag nie było. Stwierdził, że protokół XXXII sesji rady, 

został przyjęty.    

 

Ad. IV. 

Sprawozdanie Zarządu Powiatu Słupskiego z działalności w okresie od poprzedniej sesji oraz                                                 

z wykonania uchwał Rady Powiatu Słupskiego  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił panu Pawłowi 

Lisowskiemu staroście. 

             

Pan Paweł Lisowski starosta – zwracając się do przewodniczącego Rady i Wysokiej Rady, 

przedstawił Sprawozdanie, które stanowi zał. nr 3 do protokołu. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – w między czasie dołączyli radni 

Zbigniew Kamiński i Aldona Szostakiewicz. Otworzył dyskusję nad przedstawionym 

Sprawozdaniem. Zapytał, czy są jeszcze pytania. Pytań nie było. 

 

Ad. V. 

Informacja Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska o stanie środowiska na terenie 

Powiatu Słupskiego za 2020 rok 
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Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – poinformował, że informację tą 

otrzymali również radni nie będący członkami komisji rolnictwa. Nadmienił, również, że na 

posiedzeniu była obecna Pani przedstawiciel z Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska                  

w Słupsku. W związku z tym, że przedstawiciel nie mógł uczestniczyć w Sesji radni zostali 

poproszeni o przekazywanie ewentualnych pytań. Zapytał, czy są pytania. Głosu udzielił radnemu 

Sławomirowi Ziemianowiczowi. 

 

Radny Sławomir Ziemianowicz- powiedział, że po przeanalizowaniu informacji zauważył, że w tej 

części województwa znajduje się jeden punkt pomiarowy jakości powietrza. Dodał, że ze względu na 

to, że jest to rejon turystyczny, istniejące walory przyrodnicze takich punktów powinno  być znacznie  

więcej. Nadmienił, że wyniki ze Słupska są niezbyt dobre a to niestety zakłamuje trochę 

rzeczywistość. Zaproponował stworzyć takich punktów więcej. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego- powiedział, że starosta wystąpi                          

z wnioskiem o zwiększenie takich punktów. 

 

Pan Paweł Lisowski starosta – zgodził się z tym, że jest to jak najbardziej słuszny wniosek. 

Powietrze powinno być badane na terenie powiatu. Nadmienił, że w informacji wymienione są 

jedynie  te punkty,  które podlegają pod tą instytucję.  Takich punktów pomiarowych jest znacznie 

więcej na terenie powiatu. Dodał również, że zakupiony wcześniej dron również w okresie jesienno- 

zimowym będzie służył do badania jakości powietrza na terenie powiatu słupskiego. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego- zapytał, czy są pytania. Pytań nie było. 

Rada Informację przyjęła.  

(Informacja stanowi zał. nr 4 do protokołu) 

 

Ad. VI.  

Podjęcie uchwał: 

 

Nadmieni, że uchwały od ppkt 1 do ppkt 3 omawiane były na Komisji Rolnictwa, Środowiska                           

i Bezpieczeństwa Publicznego a także na Komisji Budżetu i Finansów oraz Rozwoju Powiatu. 

 

ppkt 1) w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Skarbu Państwa- Państwowego  

                Gospodarstwa Leśnego  Lasy Państwowe Nadleśnictwo Leśny Dwór środków na  

                finansowanie inwestycji pn. ,,Przebudowa drogi powiatowej nr 1137G na odcinku  

                Krzywań- Brzeziniec (Gmina Dębnica Kaszubska)”; 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy radni mają pytania. Pytań 

nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 5 do protokołu)  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego –przystąpił  do głosowania i zapytał, 

kto z radnych jest za przyjęciem omawianego projektu uchwały, poprosił podnieść rękę i nacisnąć 

przycisk,   kto jest przeciw?  kto się wstrzymał?  
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podał wyniki głosowania: 

za – 21    przeciw -  0   wstrzymało się - 0  

Stwierdził, że uchwała Nr XXXIII/323/2021 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 26 października  2021 

r. w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Skarbu Państwa- Państwowego Gospodarstwa 

Leśnego  Lasy Państwowe Nadleśnictwo Leśny Dwór środków na finansowanie inwestycji pn. 

,,Przebudowa drogi powiatowej nr 1137G na odcinku Krzywań- Brzeziniec (Gmina Dębnica 

Kaszubska)”; została podjęta. 

 (uchwała stanowi zał. nr 6 do protokołu) 

 

ppkt 2) w sprawie zmiany uchwały nr XVIII/176/2020 Rady  Powiatu Słupskiego z dnia 21 maja  

             2020 roku w sprawie zawarcia umowy z Gminą Kobylnica na realizację zadania pn.  

            ,,Przebudowa drogi powiatowej nr 1157G Łosino- Barcino- etap 3 końcowy (Gmina 

             Kobylnica)”; 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskie – zapytał, czy radni mają pytania. Pytań 

nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 7 do protokołu)  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – przystąpił do głosowania i zapytał, 

kto z radnych jest za przyjęciem omawianego projektu uchwały, poprosił podnieść rękę i nacisnąć 

przycisk,   kto jest przeciw?  kto się wstrzymał?  

podał wyniki głosowania: 

za – 21             przeciw -  0   wstrzymało się - 0  

Stwierdził, że uchwała Nr XXXIII/324/2021 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 26 października  2021 

r. w sprawie zmiany uchwały nr XVIII/176/2020 Rady  Powiatu Słupskiego z dnia 21 maja 2020 roku 

w sprawie zawarcia umowy z Gminą Kobylnica na realizację zadania pn. ,,Przebudowa drogi 

powiatowej nr 1157G Łosino- Barcino- etap 3 końcowy (Gmina Kobylnica)”, została podjęta. 

 (uchwała stanowi zał. nr 8 do protokołu) 

           

ppkt 3) zmieniająca uchwałę Nr XVII/167/2020 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 25 lutego 2020 

r. w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie 1 m2 pasa drogowego dróg powiatowych, 

dla których zarządcą jest Zarząd Powiatu Słupskiego 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskie – zapytał, czy radni mają pytania. Pytań 

nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 9 do protokołu)  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskie - przystąpił do głosowania i zapytał,                     

kto z radnych jest za przyjęciem omawianego projektu uchwały, poprosił podnieść rękę i nacisnąć 

przycisk,   kto jest przeciw?  kto się wstrzymał?  

podał wyniki głosowania: 

za – 19    przeciw -  1   wstrzymał się - 1 

Stwierdził, że uchwała Nr XXIXII/325/2021 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 26 października                          

2021 r. zmieniająca uchwałę Nr XVII/167/2020 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 25 lutego 2020 r.                       
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w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie 1 m2 pasa drogowego dróg powiatowych, dla których 

zarządcą jest Zarząd Powiatu Słupskiego;, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 10 do protokołu) 

 

ppkt 4) w sprawie zmiany składu Komisji Rolnictwa, Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego  

             Rady Powiatu Słupskiego 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskie – zapytał, czy radni mają pytania. Głosu 

udzielił radnemu Konradowi Tymeckiemu. 

 

 Radny Konrad Tymecki- podziękował Panu staroście Zdzisławowi Kołodziejskiemu za chęć 

uczestnictwa w Komisji Rolnictwa, Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego. Nadmienił, że 

prawdopodobnie  po raz pierwszy komisja będzie składała się z wszystkich członków zarządu. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego- zapytał, czy radni mają pytania Pytań 

nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 11 do protokołu)  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - przystąpił do głosowania i zapytał,                     

kto z radnych jest za przyjęciem omawianego projektu uchwały, poprosił podnieść rękę i nacisnąć 

przycisk,   kto jest przeciw?  kto się wstrzymał?  

podał wyniki głosowania: 

za – 21    przeciw -  0   wstrzymał się - 0 

Stwierdził, że uchwała Nr XXXIII/326/2021 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 26 października                          

2021 r. w sprawie zmiany składu Komisji Rolnictwa, Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego 

Rady Powiatu Słupskiego, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 12 do protokołu) 

 

Nadmienił, że uchwały od ppkt 5 do ppkt 6 zostały omówione na wszystkich komisjach 

merytorycznych i zaopiniowane pozytywnie. 

 

ppkt. 5) w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2021 r.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - wpłynęła autopoprawka. Głosu 

udzielił  Skarbnik Powiatu Jadwidze Janickiej. 

 

Pani Jadwiga Janicka Skarbnik Powiatu- autopoprawka dotyczy wprowadzenia do budżetu kwoty  

54 685 zł. Są to pieniądze na realizację przedsięwzięcia pod nazwą ,,Poznaj Polskę”. Zostaną one 

przeznaczone dla placówek oświatowych: Zespołu Szkół Agrotechnicznych w Słupsku - 5 570 zł, 

Specjalnego Ośrodka Szkolno- Wychowawczego w Damnicy - 15 240 zł, Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących i Technicznych w Ustce - 23 875 zł i Zespołu Placówek Oświatowych w Ustce 

- 10 000 zł. Kolejna zmiana dotyczy przeniesienia środków w kwocie 13 000 zł, z oszczędności na 

zadaniu inwestycyjnym pn. „Modernizacja i odtworzenie elewacji ścian budynku kamienicy przy ul. 

Sienkiewicza 20 w Słupsku” do rozdziału związanego z ochroną zabytków i opieką nad zabytkami, 
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na realizacje nowego zadania inwestycyjnego pn. „Renowacja i naprawa zabytkowych drzwi 

wejściowych z naświetleniem do budynku od strony ul. Sienkiewicza 20 w Słupsku”.  Zmiany te 

spowodują zmiany w poszczególnych załącznikach. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - Zapytał, czy radni mają pytania. Pytań 

nie było. 

 (projekt uchwały stanowi zał. nr 13 do protokołu) 

 

Przystąpił do głosowania i zapytał kto z radnych jest za przyjęciem wraz autopoprawką omówionego 

projektu uchwały, zechce nacisnąć przycisk, kto jest przeciw? kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 21  przeciw - 0 wstrzymało się - 0  

Stwierdził, że uchwała Nr XXXIII/327/2021 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 26 października 2021 

r. w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2021 r., została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 14 do protokołu) 

 

ppkt 6) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Słupskiego  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - wpłynęła autopoprawka. Głosu 

udzielił  Skarbnik Powiatu Jadwidze Janickiej. 

 

Pani Jadwiga Janicka Skarbnik Powiatu- autopoprawka związana jest z wprowadzeniem do 

budżetu kwoty związanej z realizacją projektu ,,Poznaj Polskę” i przeniesieniu 13 000 zł z jednego 

zadania związanego z ,,Modernizacją i odtworzeniem elewacji ścian budynku kamienicy przy ul. 

Sienkiewicza 20 w Słupsku” na „Renowację i naprawę zabytkowych drzwi wejściowych                                     

z naświetleniem do budynku od strony ul. Sienkiewicza 20 w Słupsku”.   

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - Zapytał, czy radni mają pytania. Pytań 

nie było. 

 (projekt uchwały stanowi zał. nr 15 do protokołu) 

  

Przystąpił do głosowania i zapytał kto z radnych jest za przyjęciem wraz autopoprawką omówionego 

projektu uchwały, zechce nacisnąć przycisk, kto jest przeciw? kto się wstrzymał ?  

podał wyniki głosowania: 

za - 21  przeciw -  0  wstrzymało się – 0  

Stwierdził, że uchwała Nr XXXIII/328/2021 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 26 października 2021 

r.  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Słupskiego, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 16 do protokołu) 

 

ppkt 7) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Słupskiego 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego -  poprosił Andrzeja Tyszkiewicza  

przewodniczącego Komisji Skarg Wniosków i Petycji  o przedstawienie w tej sprawie stanowiska 

Komisji. 
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Pan Andrzej Tyszkiewicz przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji- powiedział, że 

Komisja rozpatrywała skargę 14 października br. [zakłócenia] 

 

Pan Jan Olech Przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego- ze względu na zakłócenia w 

wypowiedzi Pana Andrzeja Tyszkiewicza Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

oddał głos członkowi komisji Panu Zbigniewowi Kamińskiemu. 

 

Rany Zbigniew Kamiński- powiedział, że dnia 21 października 2021 r. do Starostwa Powiatowego 

wpłynęła skarga na działalność Starosty Słupskiego, dotycząca braku nadzoru nad Wydziałem 

Geodezji i Kartografii oraz zarzucająca sfałszowanie dokumentacji. Nadmienił, że zgodnie z art. 229 

pkt 4 Kodeksu postępowania administracyjnego organem właściwym do rozpatrzenia skargi na 

działalność starosty, z wyjątkiem skarg w sprawach należących do zadań zleconych z zakresu 

administracji rządowej, jest rada powiatu. Stosownie do art. 16a ust. 1 ustawy o samorządzie 

powiatowym w celu rozpatrywania skarg na działania zarządu powiatu i powiatowych jednostek 

organizacyjnych, rada powiatu powołuje Komisję Skarg Wniosków i Petycji. W związku                                        

z powyższym stosownie do swoich kompetencji wynikających z art. 14 ust. 3 ustawy o samorządzie 

powiatowym, Przewodniczący Rady skierował do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu 

Słupskiego skargę, w celu zbadania jej zasadności. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji na 

posiedzeniu w dniu 14 października 2021 r. zapoznała się z ww. skargą oraz wyjaśnieniami zastępcy 

naczelnika, który po przeanalizowaniu dokumentacji geodezyjnej przyjętej do zasobu                                            

tj. dokumentacji dotyczącej spornych działek wskazał, iż przekazywane wyniki zgłoszonych prac 

geodezyjnych, zgodnie z art. 12b ustawy Prawo geodezyjne i kartograficzne podlegają weryfikacji       

w zakresie zgodności z obowiązującymi przepisami prawa z zakresu geodezji i kartografii,                                  

w szczególności dotyczącymi wykonywania pomiarów, kompletności przekazywanych wyników 

oraz spójności przekazywanych zbiorów danych z prowadzonymi bazami danych. Będące 

przedmiotem skargi operaty przed przyjęciem do zasobu zostały pozytywnie zweryfikowane. 

Następnie uzupełnione zostały bazy danych w zakresie wykonanych prac zgodnie z przedłożoną 

dokumentacją geodezyjną. Skarżąca powołała się na decyzję Samorządowego Kolegium 

Odwoławczego w Słupsku,  orzekającą o stwierdzeniu nieważności decyzji Wójta w sprawie 

rozgraniczenia nieruchomości, stanowiącą własność Gminy Kobylnica z nieruchomością sąsiednią 

oznaczoną numerem, stanowiącą własność skarżącej i jej męża. Na mocy przedmiotowej decyzji 

SKO, granica ustalona w wyniku pracy geodezyjnej nie została ujawniona w bazie danych ewidencji 

gruntów i budynków. W dniu 6 października 2020 r. na podstawie operatu z rozgraniczenia zgodnie 

z decyzją Wójta Gminy ujawniono stan zgodny z protokołem granicznym z dnia 14 lipca 2020 r. 

zaakceptowanym przez skarżącą. W ww. protokole granicznym w punkcie 9.2 skarżąca oświadczyła, 

że zna i akceptuje granice oraz złożyła podpis w protokole jako zainteresowana strona. Przebieg 

granicy pomiędzy przedmiotowymi działkami ujawniony w bazie danych jest zgodny                                             

z dokumentacją. Wyrysy i kopie z mapy ewidencyjnej wydawane są na podstawie aktualnej bazy 

danych, skarżąca o tym fakcie została powiadomiona przy rozpatrywaniu skargi z dnia 28 września 

2021 r. przez Radę Powiatu Słupskiego. Wyrysy i kopia z mapy ewidencyjnej wydane na wniosek 

policji przez pracownika wygenerowane zostały także z aktualnej bazy danych ewidencji gruntów                                    

i budynków. Brak jest więc nieprawidłowości w Wydziale Geodezji i Kartografii, o których mówi 

skarżąca. Mając na względzie całokształt przeprowadzonego postępowania w tej sprawie 
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postępowania wyjaśniającego, zebrany i przeanalizowany materiał dowodowy, argumenty prawne                              

i faktyczne, Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu Słupskiego zarekomendowała uznać 

skargę za bezzasadną. Jednocześnie pouczono, że zgodnie z art 239 § 1 KPA: W przypadku gdy 

skarga, w wyniku jej rozpatrzenia, została uznana za bezzasadną i jej bezzasadność wykazano                          

w wypowiedzi na skargę, skarżący ponowił skargę bez wskazywania nowych okoliczności - organ 

właściwy do jej rozpatrzenia może podtrzymać swoje poprzednie stanowisko z odpowiednią 

adnotacją w aktach sprawy - bez zawiadamiana skarżącego. 

  

Pan Jan Olech Przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego zapytał, czy radni maja  pytania. Pytań 

nie było. 

(skarga stanowi zał. nr 17 do protokołu) 

 

Przystąpił do głosowania skargi, zapytał, kto z radnych jest za uznaniem skargi za bezzasadną, z dnia 

1 października 2021 r. na działalność Starosty Słupskiego, poprosił nacisnąć przycisk, kto jest 

przeciw? kto się wstrzymał? 

podał wyniki głosowania: 

za- 20      przeciw- 0     wstrzymało się- 0     brak głosu- 1  

Stwierdził, ze Rada Powiatu Słupskiego uznała skargę, na działalność Starosty Słupskiego za 

bezzasadną. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 18 do protokołu) 

 

Przystąpił do głosowania projektu uchwały i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem projektu 

uchwały, poprosił  nacisnąć przycisk, kto jest przeciw, kto się wstrzymał 

Podał wyniki głosowania: 

za- 20   przeciw- 0     wstrzymało się- 0   brak głosu- 1  

Stwierdził, że uchwała Nr XXXIII/329/2021 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 26 października 2021 

r. w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Słupskiego,  została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 19 do protokołu) 

  

Ad. VII. 

Analiza oświadczeń majątkowych radnych za 2020 rok  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - poinformował radnych, że Urząd 

Skarbowy w Gdańsku i Wojewoda analizował oświadczenia majątkowe za 2020 rok starosty pana 

Pawła Lisowskiego i przewodniczącego rady pana Jana Olecha i nie stwierdzono nieprawidłowości.  

Nie wpłynęła jeszcze analiza rannych Powiatu Słupskiego za 2020 r. z Urzędu Skarbowego                              

w Słupsku. 

 

Ad. VIII. 

Wnioski i oświadczenia radnych 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - zapytał, czy ktoś z radnych chce 

złożyć wniosek, czy oświadczenie.  

 



 

9 
 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - głosu udzielił radnej Aldonie 

Szostakiewicz. 

 

Radny Aldona Szostakiewicz – zwróciła uwagę na uciążliwy dla mieszkańców fetor pochodzący                  

z pobliskiej mączkarni. W związku z tą sytuacją dostaje wiele telefonów od mieszkańców 

miejscowości Włynkówko. Z ich relacji wiadomo, że  nieprzyjemny zapach najbardziej odczuwalny 

jest w godzinach wieczornych. Nadmieniła, że jako sołtys Włynkówka złożyła wniosek                                        

o wstrzymanie pozwolenia na wydanie decyzji na zwiększenie działalności. Mieszkańcy mają 

bowiem obawy, że zwiększenie produkcji spowoduje, że nieprzyjemny zapach będzie jeszcze 

większy. Dodała również, że ta sytuacja zgłaszana była do Wojewódzkiego Inspektora Ochrony 

Środowiska. Ten jednak uznał, że sprawę najpierw należy zgłosić do gminy. 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego- zauważył, że w piśmie z gminy 

znajduje się zgłoszenie o zwiększenie przerobu ryb, ale również unieszkodliwiania padłych zwierząt. 

Dodał, że starosta wraz z pracownikami na pewno się tą sprawą zajmie. 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - głosu udzielił radnemu Konradowi 

Tymeckiemu. 

 

Radny Konrad Tymecki- przypomniał radnej Aldonie Szostakiewicz o mączkarni powstającej  

równolegle w dwóch pierwszych etapach w gminie Ustka i w gminie Słupsk. Poprosił aby wrócić do 

wypowiedzi Pani wójt gminy Słupsk, która z uśmiechem na  twarzy uspokajała mieszkańców, że 

wszystko będzie dobrze. Sama uczestniczyła z innymi samorządowcami w Norwegii w podobnej 

fabryce. Zauważył, że może to być duży problem ze względu na to, że znajduje się ona w Słupskiej 

Strefie Ekonomicznej. Drugim powodem jest problem smrodu, który nie ma skali i nie jest 

uregulowany w polskim prawie. Poprosił starostę o to aby wpłynął na firmę, żeby ta założyła filtry.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - głosu udzielił radnemu Zbigniewowi 

Kamińskiemu 

 

Radny Zbigniew Kamiński- zwracając się do radnego Konrada Tymeckiego powiedział, że 

uczestniczył w wielu spotkaniach związanych z mączkarnią i nie zauważył, aby wójt gminy Słupsk 

była zwolenniczką powstania mączkarni. Nadmienił, że tak naprawdę nie wszystko zależy od 

urzędnika, a tymi słowami krzywdzi Panią wójt. 

Dodatkowo wyraził zadowolenie ze spraw na drodze Siemianice- Jezierzyce polegających na 

budowie drogi rowerowej, wprowadzeniu zmian dzięki czemu droga ta będzie na pewno 

bezpieczniejsza. 

Zapytał o rodzaj kładzionych w drodze kabli. 

 

Ad. X.  

Zakończenie sesji 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - stwierdził, że porządek sesji został  

wyczerpany. Zamknął XXXIII sesję Rady Powiatu Słupskiego. Podziękował radnym i wszystkim 

obecnym za udział w obradach.  
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zakończenie godz. 1505 

        

(protokół wyników głosowania XXXIII/2021 sesji Rady Powiatu Słupskiego z dnia 26.10.2021 r. 

stanowi zał. nr 20 do protokołu) 

(wniosek i opinie Komisji Polityki Społecznej z dnia 18.10.2021 roku stanowią zał. nr 21 do 

protokołu) 

 (wniosek i opinie Komisji Rolnictwa. Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego z dnia 19.10.2021 

roku stanowią zał. nr 22 do protokołu) 

(wniosek i opinie Komisji Budżetu i Finansów oraz Rozwoju Powiatu z dnia  20.10.2021 r. stanowi 

zał. nr 23 do protokołu) 

      

 

         Przewodniczący Rady 

                  Jan Olech 

Protokołowała: 

Anna Lewicka 

 

 

 

 

 

 

 


